



ARCHIVED - Archiving Content

Archived Content

Information identified as archived is provided for reference, research or recordkeeping purposes. It is not subject to the Government of Canada Web Standards and has not been altered or updated since it was archived. Please contact us to request a format other than those available.

ARCHIVÉE - Contenu archivé

Contenu archivé

L'information dont il est indiqué qu'elle est archivée est fournie à des fins de référence, de recherche ou de tenue de documents. Elle n'est pas assujettie aux normes Web du gouvernement du Canada et elle n'a pas été modifiée ou mise à jour depuis son archivage. Pour obtenir cette information dans un autre format, veuillez communiquer avec nous.

This document is archival in nature and is intended for those who wish to consult archival documents made available from the collection of Public Safety Canada.

Some of these documents are available in only one official language. Translation, to be provided by Public Safety Canada, is available upon request.

Le présent document a une valeur archivistique et fait partie des documents d'archives rendus disponibles par Sécurité publique Canada à ceux qui souhaitent consulter ces documents issus de sa collection.

Certains de ces documents ne sont disponibles que dans une langue officielle. Sécurité publique Canada fournira une traduction sur demande.

Aboriginal Initiatives

Building Respectful Relationships

Focus on Professionalism and the OPP Promise

Commissioner's Select Liaison Council on Aboriginal Affairs

The OPP Youth Summer Camp

The Police Ethnic and Cultural Exchange (PEACE)

OPP Bound

The NAPS Investigative Support Unit

The Integrated Support Services Unit (ISSU)

Native Awareness Training

Aboriginal Liaison – Operations

Regional Aboriginal Strategy Committees

Aboriginal Relations Team (ART)

Major Events Liaison Team (MELT)

Framework for Police Preparedness for Aboriginal Critical Incidents

Crisis Negotiator Program Enhancements

Aboriginal Officers Leadership Forum

Zhowski Miingan - Traditional Aboriginal Drum